
 
 

ZAKLJUČCI SA DRUGE SJEDNICE VIJEĆA RODITELJA 
Dnevni red 
Prisutni na sjednici su: 
Idrizović Adela, Lazić Himzo, Amira Čekmić, Viđen Denis, Numanović Mersida, 
Mustajbašić Nisvet, Adisa Spanić, Adriana Kukić. 
 
Dnevni red je jednoglasno usvojen 
Ad 1.  Razmatranje zapisnika sa prve sjednice Vijeća roditelja. 
Zaključak: zapisnik sa prve sjednice je jednoglasno usvojen. 
 
Ad 2. Predlaganje konkretnih rješenja za rješavanje problema područne škole 
Podgorje. 
Predstavnici nastavniks i roditelja dostavili su zahtjev za hitnu reakciju i saaciju 
zgrade mjesne zajednice, koju su potpisali 86 lica (roditelji i nastavnici). 
Oni su izrazili zabrinutost zbog stanja objakta u kojem djeca pohađaju nastavu. 
 
Zaključak 1. Jednoglasno usvojena podrška zahtjevu za hitnu reakciju i sanaciju 
zgrade mjesne zajednice. 
 
Zaključak 2. Potpisnici podnosioca zahtjeva, predstavnici Vjeća roditelja, roditelji i 
nastavnici područne škole Podgorje. 
 
Zaključak 3. Zadužuje se direktor škole da zahtjev uputi općinskom načelniku, 
općini Banovići, kao i nodležnom ministarstvu. 
 
Zaključak 4. Original zahtjev dostaviti općinskom Načelniku, a kopije uložiti u 
registrator Vijeća roditelja. 
 



Ad 3. Informacije o zapisniku komisije za raspodjelu sredstava i izvještaj o 
utrošku, sa odlukama. 
 
Zaključak: Komisija je odredila prioritate, a zadužuje semenadžment da nakon 
utroška sredstava (a najkasnije do naredne sjednice vjeća) dostavi izvještaj o 
utrošku sredstava prikupljenih na sajmu. 
 
Ad 4.  Informacija o saradnji škole i lokalne zajednice, dosadašnja saradnja i 
planovi 
 
Zaključak: Skola ima saradnju sa lokalnom zajednicom i ministarstvom. Vršene 
sanacije i radovi u Radini (Repnik) direktor iznio sve pojedinosti saradnje 
 
Ad 5. Humantaime akcije i socijalni problemi kontinuirana saradnja s narodnom 
kuhinjom, Crvenim krstom i pojedinačnim humanitarnim akcijama 
 
Ad 6.  Tekuća pitanja 
1. problem grijanja u školi 
Zaključak: Uputiti dopis toplani sa posebnim akcentom 
hladnu salu i svlačionice 
2. Zahtjev učiteljice Suade Modrić 
Zaključak: Jednoglasno usvojen zahtjev. 
3. Obzirom da po zaljucku sa predhodne sjednice nisu objavljeni uslovi osiguranja 
na stranici škole, podsjećamo da ih je potrebno objaviti. 
 

Zapisničar: 
Numanovic Mersida 

 
 
 


